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رئیس پلیس راهور خوزستان :
 تیم های گشت پلیس تقویت شدند

رئیس پلیس راهور خوزستان با اشاره به وقوع تصادفات مرگبار 
در اهواز، خواستار هوشمندسازی کنترل تخلفات سرعت شد.

یک  تصادف  پی  در  کرد:  اظهار  کریمی زاده  فرید  سرهنگ 
پژو ۲۰۶ که ساعت  و یک دستگاه  پراید  دستگاه خودروی 
۱:۵۰ روز گذشته روی پل سوم )شهید دقایقی( اهواز رخ داد، 

سه نفر کشته و پنج نفر مصدوم شدند. 
وی افزود: به منظور پیشگیری از وقوع چنین حوادثی، تیم های 
گشت پلیس تقویت شدند تا در ساعت های خلوت با تخلف 

رانندگان به جد برخورد شود.
رئیس پلیس راهور خوزستان گفت: از طرفی نیز از شورای 
که  می خواهیم  خوزستان  ترافیک  شورای  و  راهبری 
هوشمندسازی کنترل تخلفات سرعت، اصلاح هندسی معابر، 
تفکیک معابر رفت و برگشت دارای سوابق تصادف و ارتقای 

فرهنگ ترافیک رانندگان را در دستور کار خود قرار دهند.
اصلاح  با  می کنیم  خواهش  رانندگان  از  افزود:  کریمی زاده 
رفتارهای رانندگی غلط، به گونه ای رفتار کنند که برای خود 
و سایر کاربران ترافیک مشکلی ایجاد نکنند و شاهد چنین 

حوادثی در سطح معابر نباشیم.

رئیس کانون مداحان خرمشهر :
خرمشهر را آباد كنید

رئیس کانون مداحان خرمشهر و نائب رئیس کانون مداحان 
استان خوزستان گفت: امروز مردم خرمشهر انتظار دارند که 

رونق و آبادانی دوباره در این شهر ایجاد شود.
سیدمرتضی خلیلی عنوان کرد: امروز از فتح و نصر و پیروزی 
شهری سخن می گوئیم که بهترین و پاک ترین انسان های 
عالم دست به دست هم دادند و شهر را آزاد کردند، آنانی که 
یادشان و نامشان برای همیشه جاوید و در خاطره ها ماندگار 

خواهد بود.
وی گفت: باید یاد آنانی که با دست خالی ٤۵ روز مقاومت 
جانانه کردند و در مقابل ارتش تا بن دندان مسلح حزب بعث 

عراق مقاومت کردند را گرامی داشت.
خلیلی ادامه داد: شهری که حدود به دو سال در اشغال نیروهای 
بعثی بود و تمام تأسیسات شهری آن از بین رفت که به حول و 
قوه الهی و عنایت اهل بیت )ع( و به دست رزمندگان خالص 

خدا آزاد شد و پیر جماران فرمود خرمشهر را خدا آزاد کرد.
وی گفت: امروز بعد از سال ها آزادی خرمشهر، آیا آبادی آن 
هم محقق شده است؟ آیا می شود به مردم گفت رزمندگان 

اسلام آزاد کردند و ما آباد کردیم.
را  خرمشهر  مردم  بحق  خواسته های  شدن  برآورده  خلیلی 
یعنی  آبادی و خرمی خرمشهر  خواستار شد و تصریح کرد: 
حیات دوباره، و رونق اقتصادی و اجتماعی و فرهنگی این شهر 
مظلوم یعنی تداوم راه شهدای گرانقدر دفاع مقدس وانتظار 
امروز مردم نجیب خرمشهر از مسئولین طراز اول نظام مقدس 
جمهوری اسلامی این است که این آبادی دوباره به خرمشهر 

بازگردد.

برای به حداقل رساندن چالش آبي ؛
كشت شلتوک 

در شوشتر ممنوع شده است
پنبه دانه پور گفت: در سال زراعی جاری طبق تصمیمات و 
ابلاغ های استانی، کشت شلتوک در شوشتر مانند دیگر مناطق 

خوزستان ممنوع خواهد بود.
به  توجه  با  گفت:  شوشتر   فرماندار  پور  دانه  پنبه  حسین 
مربوطه  کارشناسان  سوی  از  گرفته  صورت  بررسی های 
خوزستان، طی امسال با تنش آبی جدی مواجه خواهیم بود 
و بر این اساس کشت شلتوک در تمام استان ممنوع اعلام 

شده است.
 وي در ادامه افزود: راهی برای رفع این موضوع نداریم و باید 
برای به حداقل رساندن چالش آب، دستورات صادر شده از 

مراجع بالاتر را کاملا اجرا کنیم.
پنبه دانه پور  با اشاره به اهمیت حفظ منابع آبی بیان کرد: 
از  استانی،  ابلاغ های  به  توجه  با  می توانند  عزیز  کشاورزان 
کشت های دیگر و جایگزین غیر از شلتوک استفاده کنند، تا از 

این بحران و تنش آبی به لطف الهی گذر کنیم.
فرماندار شوشتر ادامه داد: کاهش میزان بارندگی و به تبع آن 
کاهش ورودی به سد ها شرایطی را به وجود آورد که از لحاظ 
ذخایر آبی با چالش مواجه شویم؛ بنابراین تابستان امسال به 
لحاظ تامین آب مشابه یک سال خشک، همچون سال ۱۳۹۷ 

است.
آبفا  خصوصا  دستگاه ها  همه  از  گفت:  مسئول  مقام  این 
می خواهیم که اقدامات لازم از جمله لایروبی و تغییر محل 
ایستگاه های پمپاژ را از هم اکنون انجام دهند تا در ماه های 

آینده مشکلی به وجود نیاید.

معاون آموزشي دانشگاه چمران اهواز :
استاد باید با دانشجو همكاري كند

معاون آموزشی و تحصیلات تکمیلی دانشگاه شهید چمران 
اهواز گفت: اگر در حین امتحان مجازی برق قطع شود استاد 
مربوطه مکلف است ساعت مشخصی را مجدداً برای برگزاری 

امتحان مشخص کند.
علیرضا جلیلی فر، در پاسخ به این سوال که تکلیف دانشجویانی 
که در حین امتحانات مجازی با قطعی برق مواجه می شوند، 
چیست؟ اظهار کرد: اگر در حین امتحان مجازی برق قطع 
شود، استاد مربوطه مکلف است ساعت مشخصی را مجدداً 

برای برگزاری امتحان مشخص کند.
وی افزود: در این خصوص نامه ای برای استاندار خوزستان 
ارسال شده است و درخواست کردیم که با توجه به اهمیت 
برگزاری آزمون ها از اواسط خرداد تا اواخر تیر، تمهیداتی در 
نظر بگیرند که برق دانشگاه قطع نشود. بنابراین اولویت ما 
این است که با توجه به درخواست مکتوب، استاندار محترم 
استاد  این صورت  غیر  در  نشود  قطع  برق  که  دهد  دستور 
مجبور است که تاریخ دیگری برای برگزاری آزمون مجدد 

مشخص کند.
معاون آموزشی و تحصیلات تکمیلی دانشگاه شهید چمران 
اهواز تصریح کرد: استاد باید با دانشجو تعامل کند و تا جایی 

که امکان دارد سعی می کنیم با دانشجو همکاری کنیم.

با حضور مدیران ارشد شرکت ملی نفت ایران ؛
رویداد عرضه و تقاضای فناوری 
فرآورش نفت خام برگزار می شود

و  فرآورش  فناوری  تقاضای  و  عرضه  رسانی  بهم  »رویداد 
نمکزدایی نفت خام« با حضور مدیران ارشد شرکت ملی نفت 
ایران، مهندس احمد محمدی مدیرعامل شرکت ملی مناطق 
نفتخیز جنوب و شرکت های فعال در زمینه ساخت تجهیزات 
فراورشی، امروز چهارم خردادماه به صورت حضوری و برخط 

برگزار می شود.
در مراسم افتتاحیه این رویداد، مهندس محمدی سیاست های 
با  همکاری  زمینه  در  جنوب  نفتخیز  مناطق  ملی  شرکت 
شرکت های دانش بنیان و استفاده از فناوری های نوین فرآورش 

و نمکزدایی نفت خام را تشریح خواهد کرد.
شرکت ملی نفت ایران و شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب، 
خرید خدمات فرآورش نفت خام توسط تجهیزات فرآورش 
فرآورشی  ظرفیت های  با  را   )Skid Mounted( سیار 
۱۰، ۱۵ و ۲۰ هزار بشکه در روز به روش ساخت، مالکیت 
و بهره برداری یا BOO را جهت همکاری با شرکت های 

دانش بنیان هدف گذاری نموده اند.

 مدیرکل اداره دامپزشکی خوزستان تاکید کرد ؛
كارشناسان دامپزشكي

 در اولویت تزریق واكسن  
مدیرکل اداره دامپزشکی خوزستان نقش دامپزشکی را در حوزه 
بهداشت و نظام سلامت در همه گیری کووید -۱۹ حیاتی و 

مهم توصیف کرد.
مصطفی کنارکوهی مدیرکل اداره دامپزشکی خوزستان، گفت: 
تامین  در  مرجع  تاثیرگذارترین  و  علمی  فرآیندی  دامپزشکی 
سلامت و ایمنی غذایی در سطح کشور و یکی از ارکان اصلی 

شورای سلامت و امنیت غذایی در جامعه محسوب می شود.
وي با بیان اینکه اساس و پایه بهداشت و سلامت جوامع انسانی، 
به میزان بسیار زیادی هم به صورت بالقوه و هم به صورت 
بالفعل وابسته به بهداشت دام و فراورده های آن است، افزود: به 
همین دلیل دامپزشکان نقش مهمی در سلامت دارند و هرگونه 
غفلت در وظایف دامپزشکی و کاستی در کیفیت کار می تواند 
سبب بی اعتمادی جامعه نسبت به کل سیستم سلامت کشور 

شود.
کنارکوهی تامین غذایی با منشا دامی مورد نیاز کشور و نیل به 
خود کفایی را از مصادیق بارز این نقش ارزنده عنوان کرد و اظهار 
داشت: نظارت دامپزشکی بر همه مراحل زنجیره تولید، فرآوری، 
توزیع و عرضه از یک سو و بهداشت و پیشگیری و کنترل 
بیماری های قابل انتقال از دام به انسان از سوی دیگر، نقش 
مهم دامپزشکی در توسعه پایدار امنیت غذایی و ارتقا سلامت 
عمومی جامعه را بخصوص در زمان فراگیری بیماری کووید ۱۹ 

در استان بیشتر نمایان می کند.
مدیرکل اداره دامپزشکی خوزستان تصریح کرد: این اداره در 
این بعد از مسئولیت خویش، علاوه بر از بین بردن و یا کاهش 
راه های اشاعه بیماری در دام ها و حیوانات، در جلوگیری و توقف 
چرخه انتقال بیماری ها و آلودگی ها از دام و فرآورده های خام 
انجام  را  مهمی  بسیار  رسالت  انسانی  جمعیت های  به  دامی 

می دهد.
این مقام مسئول بیان داشت: با توجه به قرار گرفتن استان 
خوزستان در نوار مرزی کشور و داشتن بندرگاه های مهم که 
شریان اصلی ورود نهاده های خام دامی از کشور های هندوستان 
و برزیل که از کانون های جهانی درگیر بیماری کرونا ویروس 
هستند، کارشناسان دامپزشکی با توجه به وظایفی که دارند اقدام 
به نمونه برداری از نهاده ها به طور مستقیم از کشتی های وارداتی 
کرده و در معرض خطر بیماری قرار می گیرند.کنارکوهی ادامه 
داد: آیا متولیان و برنامه ریزان واکسیناسیون کووید ۱۹ می دانند 
که یک بازرس دامپزشکی با توجه به شرح وظایف محوله با 
افراد مختلفی در سطح دامداریها، کشتارگاهها، واحد های عرضه 
فرآورد های خام و ... در ارتباط است و محتمل خطرات جدی 
بیماری کرونا قرار دارد؟ زیرا تیم واکسیناسیون دامپزشکی از یک 
روستا به روستای دیگر در حرکت است و همواره در معرض 
کرد:  اظهار  دارند.کنارکوهی  قرار  کووید ۱۹  ویروس  خطرات 
امیدواریم مسئولان تصمیم گیری در خصوص شبکه توزیع 
واکسن کرونا به اهمیت وظایف و نقش کارکنان دامپزشکی 
)دولتی، خصوصی( پی برده و هرچه سریعتر این قشر مظلوم 

نظام سلامت کشور را در اولویت تزریق واکسن قرار گیرند.

رئیس اداره راهداری شهرستان :
تونل هاي لالي نورباران شدند

رئیس اداره راهداری شهرستان لالی از نصب چراغ های جدید 
تونل های محور لالی به مسجدسلیمان خبر داد.

محسن حق نیا با اعلام این خبر عنوان کرد: به منظور افزایش 
ایمنی در جاده جدید لالی به مسجدسلیمان و روشنایی بخشی به 
تونل های این مسیر بیش از ۱۰۰ چراغ ال ای دی در این تونل 
ها در حال نصب می باشد تا رانندگان با آرامش خاطر بیشتری 

در این قسمت از جاده ها عبور کنند.

در اعتراض به وضعیت معیشت و تبعیض ؛
اساتید و كاركنان دانشگاه آزاد 

خوزستان تجمع كردند
آزاد خوزستان در  از استادان و کارکنان دانشگاه های  تعدادی 
تجمع اعتراضی خواستار همسان سازی حقوق خود با کارکنان 

و استادان دانشگاه های دولتی شدند.
دیروز، سوم خردادماه تعدادی از اساتید و کارکنان دانشگاه های 
آزاد خوزستان در اعتراض به وضعیت معیشت و تبعیض بین 
اساتید دانشگاه آزاد و دولتی، مقابل ساختمان این دانشگاه در 

اهواز تجمع کردند.
قانونی  و  را صنفی  خود  مطالبات  که  کارکنان  و  اساتید  این 
می دانند، خواستار لغو بخشنامه الف و ب و همچنین اجرای 
مصوبه افزایش ۵۰ درصدی حقوق و مزایای کارکنان از ابتدای 
فروردین ماه ۱۳۹۹ هستند.آن ها همسان سازی و هم ترازی حقوق 
اساتید و کارکنان دانشگاه آزاد اسلامی با دانشگاه های دولتی و 
ساماندهی شخصیت حقوقی و اساسنامه دانشگاه آزاد اسلامی را 
از دیگر مطالبات خود عنوان کردند.یکی از اساتید تصریح کرد: 
برخی از مسئولان و رؤسای دانشگاه های آزاد تا ۳۰۰ درصد 
افزایش حقوق داشته اند به همین دلیل شرایط اساتید و کارکنان 
را درک نمی کنند.  این تجمع مسالمت آمیز و صنفی و با رعایت 

اتصالي و قطعي برق در تابستان لوازم خانگي را دچار مشکل کرده است ؛

نمی شود در خوزستان زندگی کرد!
اینکه  بیان  با  نمایندگان خوزستان  رئیس مجمع 
هشدارهای جدی به وزارت نیرو و مسئولان برق 
وضعیت  این  با  زیرا  است  شده  داده  خوزستان 
نمی شود در خوزستان زندگی کرد، گفت: اینکه در 
این فصل از سال و در ابتدای فصل گرما در تامین 

برق دچار مشکل شده ایم، جای سوال دارد.
سید کریم حسینی، با اشاره به اعمال خاموشی در 
خوزستان به دلیل کمبود برق اظهار کرد: دلایل 
قطع برق و خاموشی باید برای مردم و نمایندگان 
از  این فصل  در  اینکه  خوزستان مشخص شود. 
سال و در ابتدای فصل گرما در تامین برق دچار 

مشکل شده ایم، جای سوال دارد.
واحدهای  از  برخی  فعالیت  عدم  به  اشاره  با  وی 
گفته  افزود:  کشور  و  خوزستان  در  نیروگاهی 
دلیل  به  نیروگاه ها  واحدهای  از  برخی  می شود 
اصلا  مساله  این  اما  نیستند  مدار  در  تعمیرات 
قابل پذیرش نیست زیرا باید تعمیرات واحدهای 
انجام  به ویژه در خوزستان در فصلی  نیروگاهی 

شود که نیاز به برق کمتر است نه در شرایطی که 
اکنون با آن مواجه هستیم.رئیس مجمع نمایندگان 
خوزستان گفت: هشدارهای جدی به وزارت نیرو و 
مسئولان برق خوزستان داده شده است زیرا با این 

وضعیت نمی شود در خوزستان زندگی کرد؛ اعمال 
خاموشی و قطعی برق در خوزستان علاوه بر اینکه 
سلامت مردم را به خطر می اندازد، اموال مردم و 

لوازم خانگی آن ها را نیز دچار مشکل می کند.

حسینی با بیان اینکه هنوز وقت اعمال خاموشی 
که  برسیم  درجه ای  به  اگر  کرد:  تصریح  نیست، 
خاموشی ها  باید  باشد،  خاموشی  اعمال  به  نیاز 
زمان بندی شده باشند و از پیش به مردم اطلاع 
داده شود تا بتوانند وسایل برقی حساس خود را از 
مدار خارج کنند.وی افزود: با توجه به شرایط ویژه 
خوزستان و وضعیت دمایی، باید نگاه متفاوتی در 
اعمال خاموشی به خوزستان شود. شبکه برق یک 
شبکه سراسری است و اگر بنا است خاموشی در 
استان ها اعمال شود می توان این خاموشی را در 
استان هایی اعمال کرد که وضعیت دمایی بهتر و 

هوای خنک تری دارند.
رئیس مجمع نمایندگان خوزستان گفت: همانگونه 
که در زمستان، خوزستان در مصرف گاز نهایت 
همکاری را با کشور و استان های سردسیر دارد، 
انتظار داریم در اعمال خاموشی ها نیز نگاه ویژه ای 
به خوزستان شود و خاموشی در استان هایی اعمال 

شود که خنک هستند.

که  است  لازم  گفت:  دزفول  شهر  اسلامی  شورای  سابق  عضو 
وضعیت  و  دارایی ها  شهر،  اسلامی  شورای  انتخابات  نامزدهای 

اقتصادی خود را به صورت شفاف به مردم اعلام کنند.
شورای  انتخابات  نامزدهای  شفافیت  کرد:  اظهار  ریاضی  محسن 
شهر شامل دو بخش است؛ یک بخش مربوط به زمانی است که 
فرد در دوره تبلیغات انتخاباتی قرار دارد که در این مرحله باید به 
صورت دقیق مشخص شود که این فرد کیست و چه اهدافی دارد.

وی افزود: در این مرحله از شفافیت، سبک زندگی نامزد انتخاباتی 
مشخص  واضح  به صورت  باید  وی  اجتماعی  و  کاری  سوابق  و 
در  حضور  ابتدای  همان  از  باید  انتخاباتی  نامزد  همچنین  شود؛ 
گود انتخابات که در معرض رصد مردم است با شجاعت وضعیت 
اقتصادی خود را اعلام کند اما این امر مهم در حوزه شفاف سازی 

چندان مورد استقبال نامزدهای انتخاباتی نیست.
عده ای  اینکه  بیان  با  دزفول  شهر  اسلامی  شورای  سابق  عضو 
اقتصادی می دانند، گفت:  را یک فرصت  در شورای شهر  حضور 
که  است  شده  مشاهده  بارها  چون  است  مخرب  تفکر  یک  این 
عده ای هزینه های گزافی را صرف تبلیغات انتخابات شورای شهر 
می کنند که در این بین سوال پیش می آید که این هزینه ها به چه 
صورت قرار است جبران شوند و چه تفکر و هدفی در پسِ تصمیم 

فرد برای صرف چنین هزینه هایی است.
ریاضی با تأکید بر اینکه تبلیغات پرهزینه راه درستی برای ورود به 
شورای شهر نیست، تصریح کرد: چنین شیوع های ورود به شورای 
شهر بسیار شک برانگیز است که این خود ناشی از شفاف نبودن 
اقدامات فرد است؛ بنابراین بهترین کاری که یک نامزد انتخاباتی 
می تواند انجام دهد، حضور در بین مردم و درک دغدغه های مردم 

و سپس تلاش در راستای رفع مطالبات آنهاست.
دوم  بخش  گفت:  ادامه  در  دزفول  فرهنگی  و  سیاسی  فعال  این 
شورای شهر  در  فرد  و حضور  انتخاب  از  بعد  به  مربوط  شفافیت 
است که این مرحله نیز شامل تصمیمات فردی و جمعی وی در 

شورای شهر است.
عضو سومین و چهارمین دوره شورای اسلامی شهر دزفول، بررسی 
وضعیت اقتصادی اعضای شورای شهر در هنگام حضور در شورا 
با دوچرخه وارد  افزود: چگونه فردی که  امری مهم دانست و  را 
ماشین گران قیمت سوار می شود  اکنون  است،  شورای شهر شده 

مگر حقوقی که در شورای شهر نصیبش شده است، چقدر است که 
زندگی وی را دگرگون کرده است؛ بنابراین رصد مستمر وضعیت 
اقتصادی اعضای شورا توسط مردم و رسانه ها یک موضوع بسیار 
مهم است و بهتر بود که قانون، نامزدها و اعضای شورای شهر را 

مکلف می کرد از همان ابتدا دارایی های خود را اعلام کنند.
ریاضی یادآور شد: البته در این میان اگر شیب حرکت اقتصادی فرد 
پس از حضور در شورای شهر یک شیب معمول باشد که این امر 
در تمام جایگاه های شغلی یک امر بدیهی است اما اگر این شیب 

تند و بالا باشد، شک برانگیز است و جای بررسی دارد.
وی با بیان اینکه رانت های اطلاعاتی شورای شهر بسیار زیاد است، 
گفت: به عنوان مثال مصوب می شود یک منطقه ای که زمین آن 
بایر است به شهر ملحق شود؛ بدیهی است که قیمت زمین بایر 
غیر الحاقی به شهر با قیمت همان زمین پس از الحاق به شهر 
که یک  است  ممکن  بین  این  در  و  دارد  تفاوت  آسمان  تا  زمین 
عضو شورا پس از اطلاع از این امر بخواهد با افرادی در راستای 
خرید این زمین ها مشارکت کند و یا به صورت مستقیم اقدام به 
این کار کند که این یک امر به شدت ناپسند است؛ بنابراین چنین 
موضوعاتی باید مورد رصد دقیق دستگاه های نظارتی و اطلاعاتی 

و همچنین مورد رصد مردم و رسانه ها قرار بگیرد.
* اعضای شورای شهر ماشین امضای شهردار نباشند

شهر  شورای  اعضای  فامیلی  استخدام های  به  اشاره  با  ریاضی 
چنین  به  اقدام  شهر  شورای  وقتی عضو  گفت:  شهرداری ها،  در 
کاری می کند، تیغ وی کُند می شود و به نوعی به ماشین امضای 
آنها  برای  از مبانی که  شهردار تبدیل می شود و دیگر نمی تواند 
سوگند یاد کرده است، دفاع کند؛ وقتی این اتفاق رخ دهد، عضو 
ادامه به طور دائم سایر رفتارها و تصمیمات غلط خود  شورا در 
را توجیه می کند که این توجیه از رفتار اولیه بدتر و ناشی از نبود 

شفافیت است.
عضو سابق شورای شهر دزفول با تأکید بر اینکه مردم در هنگام 
داشته  نظر  در  را  نامزدها  اعتقادات  اعضای شورای شهر  انتخاب 
صداقت  حوزه  در  را  نامزدها  شخصیت  ابتدا  مردم  افزود:  باشند، 
نباید  اعتقادات صرفاً  این  و  بررسی کنند  و  پاک دستی تحلیل  و 
مذهبی باشد چرا که هر کسی که با صداقت و امانت دار است لزوماً 
یک فرد مذهبی نیست همان طور که در مبانی دینی گفته شده که 

به طول رکوع و سجود افراد دقت نکنید چه بسا از روی عادت باشد 
بلکه باید به راست گویی و امانت داری آنها توجه کرد.

ریاضی تأکید کرد: اگر فردی دارای دو مؤلفه صداقت و پاک دستی 
به شرط داشتن تخصص و تعهد باشد می تواند نماینده یک شورای 

شفاف و گزینه مناسبی برای انتخاب از سوی مردم باشد.
وی بیان کرد: اگر فردی این مؤلفه ها را در خود نمی بیند، بهتر 
است وارد عرصه شورای شهر نشود چرا که اعضای شورای شهر 
برخلاف نمایندگان مجلس و برخی مقام های اجرایی به طور مدام 
در دسترس مردم هستند و در همه جا حضور دارند و از آنجایی که 
مردم بسیار با ظرافت نگاه می کنند و تیزبین و مطالبه گر هستند، 
می بینند  را  شورا  اعضای  زندگی  سبک  در  شده  اعمال  تغییرات 

و همواره خواستار پاسخگویی آنها در زمینه های مختلف هستند.
ریاضی »شورای شهر« را یک امانت کده بزرگ برشمرد و اضافه 
این  اختیار  در  امانت  یک  عنوان  به  شهر  دارایی های  تمام  کرد: 
صورت  زمینه  این  در  خیانتی  بخواهد  اگر  پس  است؛  مجموعه 
آن  یا  شورا  آن  اقدامات  در  شفافیت  نبود  نشان دهنده  بگیرد، 
عضو بوده است همان طور که در مدت اخیر شاهد انحلال برخی 
اعضای  از  تعدادی  شدن  محکوم  و  دستگیری  شهر،  شوراهای 

شوراهای شهر در شهرهای مختلف کشور بودیم.
به  نسبت  شهر  شورای  انتخابات  نامزدهای  اهتمام  خواستار  وی 
شفاف سازی در تمام زمینه ها شد و تأکید کرد: اگر فردی توانایی 
از  نمی تواند  و  ندارد  را  مردم  مطالبات  و  سوالات  به  پاسخگویی 
بهتر  باشد،  داشته  را  لازم  دفاع  شهر  شورای  در  خود  تصمیمات 

است وارد گود انتخابات نشود.

سرپرست شرکت آب و فاضلاب خوزستان از تنش آبی جدی در 
۵۰۰ روستای خوزستان خبر داد.

شهرهای  در  فاضلاب  پس زدگی  به  اشاره  با  عباسیان  فرزان 
تابستان، اظهار کرد: ۱۸ شهر خوزستان  خوزستان حتی در فصل 
خطوط  کیلومتر   ۵٤۰۰ با  فاضلاب  بهداشتی  دفع  سیستم  دارای 
هستند که عمر مفید بیش از ۲۱۰۰ کیلومتر آن، بالای ۵۵ سال 
دلایل  از  یکی  است.  گذشته  خطوط  این  مفید  عمر  یعنی  است 
پس زدگی فاضلاب در مناطق این است که جمعیت افزایش یافته 

است و باید ظرفیت سازی شود.
و  هزار  یک  مساعدت  موجب  که  دلایلی  از  یکی  افزود:  وی 
همین  شد،  اهواز  برای  رهبری  معظم  مقام  تومانی  میلیارد   ۸۰۰
الانبیاء  خاتم  سازندگی  قرارگاه  و  است  بوده  جدید  ظرفیت سازی 
در این زمینه کار خواهد کرد تا حدود ۹٤ کیلومتر کلکتور اصلی در 

مدت سه سال، اصلاح و ظرفیت سازی جدید ایجاد شود.
سرپرست شرکت آبفا خوزستان گفت: همچنین ۱۵ ایستگاه پمپاژ 
احداث و ۱۰ ایستگاه پمپاژ بهسازی می شوند. با توجه اینکه شرق 
اهواز جمعیت بیشتری دارد و نیازمند خطوط و سیستم دفع فاضلاب 

بهداشتی بیشتری است، عمده کار در شرق اهواز انجام می شود.
به  تبدیل  خوزستان  در  منهول  درب  سرقت  کرد:  بیان  عباسیان 
خوزستان  استان  در  منهول  هزار   ۱٤۵ حدود  است؛  شده  معضل 
وجود دارد که در چهار سال گذشته، ۲۵ هزار درب منهول سرقت 

شد و درب های جدید نصب شده است.
وی افزود: بنابراین تصمیم گرفتیم درب منهول بتنی یا دو جنس 
دیگر به جای درب های منهول چدن، جایگزین کنیم اما این درب ها 
را هم سرقت می کنند. این مسائل با دادستان اهواز مطرح شد و 
مقرر شد که دستگاه های انتظامی کمک حال ما شوند. از طرفی 
ما نیز مجددا خرید درب منهول را در دستور کار قرار دهیم و از 
این درب های  که  البته می دانیم  استفاده  کنیم  بتنی  منهول  درب 
بتنی هم سرقت می شوند و میل گردهای درون این درب ها را به 

فروش می رسانند.
درصد   ۵۰ از  بیش  کرد:  عنوان  خوزستان  آبفا  شرکت  سرپرست 
پس زدگی ها مربوط به سرقت درب منهول بوده است. در این موارد، 

درب منهول سرقت شده و زباله و نخاله وارد منهول شده است؛ این 
نخاله ها در خطوط جریان پیدا می کنند و موجب انسداد می شوند 
بنابراین در تلاش هستیم به نحوی درب منهول جدید نصب شود 

اما سرقت ها امان ما را بریده است.
عباسیان در خصوص بلاتکلیفی ۹۰۰ نیروی آبدار و ۶۳۷ نیروی 
طرحی، گفت: در خوزستان شرکت آبفا خوزستان، آبفا اهواز و آبفا 
روستایی داشتیم که شرکت های آبفای خوزستان و اهواز نیروهای 
خود را مدیریت می کردند و تابع چارچوب و قوانین خاص خود بودند 
شرکت  نیروهای  اما  نداشتند  مساله ای  شرکت ها  این  نیروهای  و 
حوزه  در  عدیده ای  مشکلات  هم  ادغام  از  روستایی  قبل  آبفای 

پرداخت داشتند و تجمع می کردند.
داشت  اجازه  روستایی  آبفای  قانون، شرکت  اساس  بر  افزود:  وی 
۱۱۲ نیرو داشته باشد اما این نیروها غیرمتعارف و خارج از ضوابط 
رفع  برای  نداشتند.  بیمه پردازی  سال  سه  دو  که  شدند  استخدام 
مشکلات  شد  قرار  و  داشتیم  جلساتی  آن ها  بیمه ای  مشکلات 

بیمه ای و سوابق آن ها حل شود.
سرپرست شرکت آبفا خوزستان ادامه داد: پس از ادغام شرکت آبفای 
روستایی با شرکت آبفا خوزستان، بخشی از حقوق و دستمزدها این 
نیروها پرداخت شده است اما با توجه به اینکه حقوق و دستمزد این 
نیروها در چارچوب اعتبارات دولتی پرداخت می شد؛ قبل از ادغام، 
۱۰۰ میلیارد تومان بدهی داشتند که باید مانده بدهی این نیروها 
به نحوی پرداخت شود. استاندار خوزستان نیز پیگیر حل حقوق و 

دستمزد این نیروها است. حتی یک قطعه زمین را دو بار به مزایده 
گذاشتیم تا از این طریق، بخشی از حقوق و دستمزد این نیروها که 
از سال ۹۷ به بعد را پرداخت کنیم اما مزایده شرکت کننده نداشت 
و این زمین هم به فروش نرفته است. البته حقوق و دستمزد این 

نیروها باید از محل طرح های ملی و عمرانی جبران شود.
وی با بیان اینکه در ۱۰ شهرستان خوزستان تنش آبی وجود دارد، 
عنوان کرد: ۷۰۲ روستا در خوزستان دارای تنش جدی آب هستند 
یعنی کمتر از ۶ ساعت در شبانه روز آب دارند که بر اساس فهرست 
حل  تومان  میلیارد   ۶۸۰ اعتبار  با  روستاها  این  مشکل   ،۹۹ سال 
می شود. مقرر شده بود که ۳۵۰ میلیارد تومان از این اعتبار از طریق 
ماده ۵۶ که تسهیلات دولتی است جبران شود. همچنین باید ۱۸۰ 
محل  از  تومان  میلیارد   ۱۰۰ و  نیرو  وزارت  توسط  تومان  میلیارد 
اعتبارات استانی تامین شود که تاکنون ۲۵۰ میلیارد تومان از محل 
تسهیلات  این  امیدواریم  که  یافت  تخصیص   ۵۶ ماده  تسهیلات 
توسط دو بانک رفاه کارگران و پارسیان سریع تر در اختیار ما قرار 

دهند و پیگیر حل مسائل مراتب بانکی هستیم.
عباسیان افزود: امسال سازمان برنامه و بودجه برای این شرکت، 
۱۵۰ میلیارد تومان و در مجموع ٤۰۰ میلیارد تومان در نظر گرفته 

است.
سرپرست شرکت آبفا خوزستان گفت: تا اردیبهشت ماه مشکل ۲۰۰ 
از ۷۰۲ روستا برطرف شده و ساماندهی شده اند. همچنین  روستا 
تومان  میلیارد  اعتبار ۸۷  با  که  روستا شناسایی شده اند  حدود ۵۰ 
شده اند.  فعال  پروژه ها  که  می شود  حل  روستاها  این  مشکلات 
مرزی شلمچه  و سامانه  روستا  به ۱۱  آبرسانی  پروژه  روز گذشته 
کلنگ زنی شده و در مدت ٤۰ تا ٤۵ روز، کمبود آب این روستاها 

برطرف خواهد شد.
وی ادامه داد: با این وجود هنوز در ۵۰۰ روستا مشکل جدی داریم 
که باید اعتبار مورد نیاز این روستاها تامین شود. در حال حاضر با 
تانکر در حال ارائه خدمات به این روستاها هستیم اما با توجه به 
تنش آبی جدی امسال، درخواست تانکر و اعتبار برای تامین تانکر 
داشته ایم که باید اعتبار تأمین شود و یا از محل های دیگر تانکرهای 

در اختیار ما قرار بگیرد.

اعضای شورای شهر ماشین امضای شهردار نباشند ؛

رانت های شورای شهر بسیار زیاد است

سرپرست شرکت آب و فاضلاب خوزستان :

۵۰۰ روستا با تنش آبي مواجه هستند


